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Notulen 91e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 07-05-2024 

 
Aanwezigen: 
Wouter Kip, Ivar Temmink, Sam van Huizen, Sem Hollema, Eva Verhofstad, Tijn 
Veenhoven, Rhodé Fennema, Suus Janssen, Yara Plutschouw, Daniël van der Velde, Lucas 
Spindelaar, Loek van Vucht, Madelief Wouters, Saar van Vreeswijk, Sien Doreleijers, Liam 
van Teeseling, Anne van der Zanden, Frederieke Welling, Lisa Koorn, Tessa van 
Weerdhuizen, Sander Poetsma, Boaz Klep, Jasha Notenboom, Noortje Lamers, Gohar 
Pogosian, Sophie den Ouden, Quinten Kusters, Laury Linders, Lucas van Wesel, Stijn 
Gijsbers, Wout Zeelte, Florine Oosterveer, Maurits Bouma, Berend Kooiker, Tristan 
Hoenselaar, Stijn Peters, Myrte Hofstede, Anna Koopman, Thomas Steenkamp, Joos 
Rutjens, Ivar Woutersen, Geri van Grunsven, Storm Stekelenburg, Bart Krans, Anouk ter 
Horst, Olivier Richartz, Mila van Nistelrooij, Vera van Middendorp, Sergin Yücesan, Annick 
Poos, Gijsje Nieuwstraten, Isabel Berentsen, Janne Hietkamp.  
 
Machtigingen: 
Flo van Kollenburg machtigt Lisa Koorn 
Jay Wien machtigt Saar van Vreeswijk 
Sophie van Ool machtigt Saar van Vreeswijk 
Floris van den Broek machtigt Quinten Kusters 
Gijs van den Berg machtigt Quinten Kusters 
Aïscha rijnen machtigt Sien Doreleijers 
Luuk Moons machtigt Annick Poos 
Colin Claessen machtigt Berend Kooiker 
Bas Waaijers machtigt Liam van Teeseling 
Anne Kamphuis machtigt Liam van Teeseling 
Erik Stoelinga machtigt Sophie den Ouden 
Jeroen Mooijman machtigt Sophie den Ouden 
Boris de Geest machtigt Thomas Steenkamp 
Stefan Geene machtigt Thomas Steenkamp 
Lucas Jonkman machtigt Sander Poetsma 
Ties Pepping machtigt Sander Poetsma 
Kim Ortmans machtigt Anouk ter Horst 
Amber van de Pol machtigt Anouk ter Horst 
Noa van Hamburg machtigt Bart Krans 
Rianne Luinge machtigt Geri van Grunsven 
Lisa Schneiders machtigt Madelief Wouters 
 
Agenda: 
 

1. Opening  

2. Vaststellen agenda 

3. Mededelingen 
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4. Bespreken notulen 90e ALV  

5. Vaststellen notulen 90e ALV  

6. Bespreken bestuurskandidaten voor de RvA 

7. Stemming bestuurskandidaten voor de RvA 

8. Bespreken overige kandidaten voor de RvA 

9. Stemming overige kandidaten voor de RvA 

10. Bespreken kandidaten XXIIIe kandidaatsbestuur 

11. Stemming kandidaten XXIIIe kandidaatsbestuur 

12. W.V.T.T.K 

13. Rondvraag 

14. Sluiting 

 

Opening 
 
Eva Verhofstad opent de Algemene Ledenvergadering om 20:04. 
Eva zegt dat conform de motie Tol het ismuslied zal worden ingezet. 
Het ismuslied wordt gezongen.  
 
Vaststellen agenda 
  
Eva Verhofstad zegt dat er een toevoeging is gedaan aan de agenda voor het bespreken 
van de kascontrolecommissie.  
Eva leest de agenda voor. 
 
Maurits Bouma vraagt of er nog een stemming over de kascontrolecommissie komt. 
Eva Verhofstad zegt dat als de huidige kascontrolecommissie wordt opgeheven, er ook 
meteen een stemming zal komen over de nieuwe kascontrolecommissie.  
 
Eva Verhofstad vraagt of er nog toevoegingen of wijzigingen zijn aan de agenda vanuit de 
ALV. 
De agenda wordt per acclamatie aangenomen.  
 
Mededelingen 
 
Eva Verhofstad heet de aanwezigen welkom op de 91e ALV. Zij zegt dat op deze ALV het 
XXIIIe kandidaatsbestuur verkozen zal worden. Ze zegt dat door een verandering in het 
Huishoudelijk Reglement ook de Raad van Advies verkozen zal worden.  
 
Eva Verhofstad zegt dat er eerst een aantal mededelingen gedaan zullen worden. 
Eva vraagt of de ALV bezwaar heeft tegen het opnemen van de Vergadering ter bevordering 
van de notulen. 
De ALV heeft geen bezwaar. 
 
Eva Verhofstad leest de feitjes van de dag op. 
 
Eva Verhofstad legt de regels uit die tijdens de ALV gelden. Zij zegt dat alle leden die de 
vergadering verlaten dit moeten melden bij de commissaris interne betrekkingen voor het 
bijhouden van het quorum.  
 
Bespreken notulen 90e ALV 
 
Eva Verhofstad vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over de notulen. 
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Pagina 1 
Tessa van Weerdhuizen zegt dat de paginanummers missen. 
Eva Verhofstad zegt dat het bestuur dit zal aanpassen.  
 
Pagina 3 
Joos Rutjens zegt dat de naam van Gerry van der Kamp-Alons tweemaal fout geschreven is.  
 
Pagina 8 
Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze nieuwsgierig is naar hoe het gaat met het zoeken van 
een sollicitatiecommissie. 
Eva Verhofstad zegt dat in de commissie een bestuurslid en een RvA-lid zit en dat het 
bestuur daarom heeft besloten om met de commissie te beginnen na de zomervakantie 
wanneer er een nieuw bestuur en een nieuwe Raad van Advies is.  
 
Pagina 10 
Thomas Steenkamp zegt dat er soms wel een achternaam wordt genoemd en soms niet. Hij 
vraagt of er consistentie in kan komen. 
Eva Verhofstad zegt dat het benoemen van achternamen per alinea gaat.  
 
Geheel 
Tessa van Weerdhuizen zegt dat Sem het mooi gedaan heeft. 
Tristan Hoenselaar zegt hulde. 
Joos Rutjens feliciteert Sem met de drie mensen die de notulen hebben gelezen.  
 
Vaststellen notulen 90e ALV 
 
Eva Verhofstad zegt dat als er verder geen vragen of opmerkingen zijn over de notulen, 
deze per acclamatie worden aangenomen.  
De notulen worden per acclamatie aangenomen.  
 
Bespreken kascontrolecommissie 
 
Eva Verhofstad zegt dat de kascontrolecommissie heeft aangegeven dat zij de 
samenstelling van de commissie willen veranderen.  
 
Thomas Steenkamp vraagt waarom de commissie opgeheven wordt. 
Noortje Lamers zegt dat ze een halfjaar in Ljubljana gaat studeren en niet bij de laatste 
kascontrole kan zijn. 
Gohar Pogosian vraagt of het alleen om Noortje gaat, of dat de gehele samenstelling van de 
commissie vernieuwd wordt. 
Eva Verhofstad zegt dat de gehele commissie wordt opgeheven en dat er gestemd zal 
worden over de gehele nieuwe commissie.  
Thomas zegt dat hij het opheffen van de commissie accepteert, maar dat hij het jammer 
vindt dat Noortje haar verantwoordelijkheid weggooit. 
Bart Krans zegt dat hij teleurgesteld is in zijn opvolger, omdat zij het niet het volledige 
kascojaar heeft afgemaakt. 
Maurits Bouma zegt dat Noortje een extra kascontrole in juni zal doen om er toch nog bij te 
zijn. 
Eva zegt dat het gesprek lang genoeg heeft geduurd en stelt voor om door te gaan.  
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Eva zegt dat met toestemming van de ALV de kascontrolecommissie zal worden opgeheven 
en er gestemd zal worden over een nieuwe kascontrolecommissie. Eva vraagt of er leden op 
tegen zijn.  
 
Er zijn geen leden op tegen. Eva Verhofstad zegt dat de kascontrolecommissie per 
acclamatie wordt opgeheven.  
 
Eva Verhofstad zegt dat de nieuwe kascontrolecommissie nu verkozen zal worden. Eva 
roept iedereen die zich verkiesbaar voor de kascontrolecommissie wil stellen op dit te doen 
door een hand op te steken.  
Eva zegt dat elke kandidaat een halve minuut de tijd zal krijgen om te vertellen waarom ze 
denken dat ze geschikt zijn voor de kascontrolecommissie.  
 
Sophie den Ouden krijgt het woord. 
Sophie zegt dat ze nog nooit zoiets leuks heeft meegemaakt als de kascontrole van ismus. 
Ze zegt dat ze de vorige keer de slippers mocht tellen en dat ze hoopt nu meer 
verantwoordelijkheid te krijgen. Ze zegt dat ze daarnaar uitkijkt en dat ze daarom graag door 
wil gaan. 
 
Joos Rutjens vraagt of Sophie kan beloven om niet naar Ljubljana te gaan. 
Sophie den Ouden zegt dat ze dat kan beloven. 
Boaz Klep vraagt of ze de slippers per paar geteld heeft, of dat ze eerst links en dan rechts 
heeft geteld.  
Gohar Pogosian vraagt of Sophie nu de voorzitter van de kascontrole wil zijn. 
Sophie zegt dat ze dat niet wil. 
Tristan Hoenselaar vraagt hoeveel slippers er waren. 
Maurits Bouma zegt dat er 35 waren. 
 
Tessa van Weerdhuizen krijgt het woord. 
Tessa zegt dat ze geen praatje voorbereid heeft. Ze zegt dat ze graag de huidige 
kascontrole wil versterken aangezien Noortje weggaat. Ze zegt dat ze zelf een half jaar in 
het buitenland heeft gestudeerd en dat ze dit heel erg leuk vond. Tessa zegt dat ze ervaring 
als penningmeester heeft binnen de SVM en dat het binnen de kascontrolecommissie goed 
moet komen.  
 
Maurits Bouma krijgt het woord. 
Maurits zegt dat dit zijn lust en zijn leven is. Hij zegt dat er bij de ESV 3400 euro is 
weggesluisd. Maurits zegt dat dit niet relevant is, maar dat hij het wel wilde vertellen. Maurits 
zegt dat hij wil voorkomen dat dit bij ismus ook gebeurt en dat hij daaraan wil bijdragen.  
 
Sophie den Ouden vraagt of Maurits kan beloven dat de Arabische playlists blijven. 
Maurits Bouma zegt dat hij niets liever dan dat wil. 
Joos Rutjens vraagt of Maurits de kascontrolecommissie kan combineren met een andere 
studie. 
Maurits zegt dat hij het juist beter kan combineren, omdat hij nu ook de juridische 
achtergrond leert kennen.  
Thomas Steenkamp vraagt wat Maurits zou doen wanneer hij gebeld wordt over problemen 
met de penningmeester terwijl hij aan het repeteren is met de JFV-band.  
Maurits zegt dat hij dan naar ismus zal rennen.  
 
Noortje Lamers krijgt het woord. 
Noortje zegt dat de kascontrolecommissie in juni nog één kascontrole wil houden en dat ze 
daarvoor nog in de kascontrolecommissie moet zitten. 
Bart Krans vraagt waarom dat dan wel belangrijk is. 
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Noortje zegt dat ze dan nog in Nederland is.  
Thomas Steenkamp vraagt of er daarna niet nog een nieuwe kascontrole kan worden 
gekozen. 
Noortje zegt dat dit niet kan omdat ze afwezig is voor de laatste kascontrole.  
Thomas vraagt waarom er een nieuw lid nodig is. 
Noortje zegt dat een derde persoon in de commissie fijn is en omdat zij weg is haar positie 
gevuld moet worden.  
 
Eva Verhofstad zegt dat Sophie den Ouden, Tessa van Weerdhuizen, Maurits Bouma en 
Noortje Lamers zich verkiesbaar hebben gesteld voor de Kascontrolecommissie.  
 
Eva Verhofstad zegt dat er zal worden overgegaan tot het stemmen over de 
kascontrolecommissie.  
Wouter Kip leest het quorum voor.  
Eva legt de stemprocedure uit. De stemming vindt gesloten plaats, en men kan vóór, tegen 
of onthouding stemmen.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of de stemming open kan en dat ze dat niet erg zou vinden. 
Eva Verhofstad zegt dat dit niet kan, omdat er gestemd wordt over mensen.  
Gohar Pogosian vraagt of het mogelijk is dat het bestuur naar buiten gaat om te tellen 
aangezien er in de zaal ernaast een pubquiz gaande is. 
Eva zegt dat het bestuur dat kan doen. 
Lucas van Wesel zegt dat het Lucas Jonkman is en niet Lucas Jonk. 
Quinten Kusters zegt dat ze straks in de andere zaal het Eurovisiesongfestival gaan kijken 
en dat het dan dus niet erg is dat er een grote groep naar buiten komt.  
 
Eva Verhofstad schorst de vergadering om 20:36 
Eva heropent de vergadering om 20:43 
 
Stemgerechtigden aanwezig: 43 
Stemgerechtigden machtigingen: 22 
Stemmen voor: 58 
Stemmen tegen: 1 
Stemmen onthouding: 5 
Stemmen ongeldig: 1 
 
Eva Verhofstad zegt dat de Kascontrolecommissie, bestaande uit Sophie den Ouden, Tessa 
van Weerdhuizen, Maurits Bouma en Noortje Lamers is aangenomen. 
 
Bespreken bestuurskandidaten voor de Raad van Advies 
 
Eva Verhofstad zegt dat er overgegaan zal worden naar de verkiezing van het kandidaats 
Raad van Advies. Ze zegt dat deze RvA vanaf september zal intreden als RvA en advies zal 
geven aan het XXIVe bestuur der studievereniging ismus. Eva zegt dat de verkiezing van de 
Raad van Advies zal gaan in twee rondes.  
 
Eva Verhofstad zegt dat er eerst gestemd zal worden over de kandidaten voor de Raad van 
Advies die het bestuur voordraagt. Ze zegt dat daarna er gestemd zal worden over de 
overige kandidaten.  
 
Eva Verhofstad zegt dat de twee bestuursleden die het bestuur voordraagt Wouter Kip en 
Eva Verhofstad zijn. Ze zegt dat aangezien zij verkiesbaar is, zij dit deel van de ALV niet zal 
voorzitten. Eva Verhofstad zegt dat ze de hamer tijdelijk zal overdragen aan de 
vicevoorzitter Ivar Temmink.  
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Ivar Temmink zegt dat hij ooit gehoopt had, maar nooit gedacht had hier te zitten.  
Ivar zegt dat er overgegaan zal worden naar het bespreken van de kandidaten uit het 
bestuur. Hij zegt dat zij elk een halve minuut krijgen om hun kandidatuur te motiveren. Hij 
zegt dat daarna er tijd zal zijn voor een aantal vragen. 
 
Wouter Kip krijgt het woord.  
Wouter Kip begroet de ALV. Hij zegt dat hij de huidige intern is en dat hij graag zijn expertise 
wil meegeven aan het volgende bestuur. Hij zegt dat hij graag de ondersteunende rol die de 
RvA dit jaar heeft geboden wil voortzetten voor het volgende bestuur. Wouter zegt dat hij 
genoeg ervaring binnen de vereniging heeft opgedaan en dat hij ook ervaringen binnen een 
andere vereniging heeft.  
 
Gohar Pogosian bedankt Wouter voor zijn kandidatuur. Ze zegt dat ze het leuk vindt om te 
horen hoe Wouter het afgelopen jaar heeft ervaren. Ze vraagt hoe Wouter dat mee gaat 
nemen in zijn RvA-schap.  
Bart Krans vraagt of Wouter dingen meteen zal zeggen of dat hij dat ook onder bedwang zal 
kunnen houden.  
Wouter Kip zegt dat hij kritiek luchting zal brengen en dat hij het anders eerst met de RvA 
zal bespreken voordat hij zijn kritiek brengt. 
 
Boaz Klep vraagt waar een eventueel uitje met de oude en nieuwe RvA naar toe zal gaan/ 
Wouter Kip zegt dat dit een reis naar Cuba zal zijn. 
 
Maurits Bouma vraagt of Wouter zou kunnen en willen overwegen om het ware ambt van 
voorzitter te bekleden. 
Wouter Kip zegt dat hij dit liever aan iemand anders overlaat. 
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of de allereerste RvA ook is uitgenodigd voor het uitje. 
Wouter Kip zegt dat ze natuurlijk zijn uitgenodigd. 
 
Bart Krans vraagt hoe Wouter als oud-bestuur ten tijde van zijn RvA-lidmaatschap de 
vriendschap met het KB zou kunnen scheiden. 
Wouter Kip zegt dat hij het een goede vraag vindt. Hij zegt dat hij denkt dat hij professioneel 
advies en persoonlijk zal kunnen scheiden. Hij zegt dat hij denkt dat hij persoonlijke 
meningen opzij kan zetten om het goede te doen voor de vereniging.  
 
Berend Kooiker vraagt of Wouter vindt dat de RvA eerst het met elkaar eens moet zijn of dat 
ze vijf verschillende meningen moeten hebben. 
Wouter Kip zegt dat hij vindt dat de RvA eerst onderling moet bespreken, maar dat het voor 
het KB ook duidelijk moet zijn dat er verschillende meningen zijn zodat zij alle inzichten 
hebben over het onderwerp.  
 
Eva Verhofstad krijgt het woord.  
Eva zegt dat ze de huidige voorzitter is en dat ze graag de RvA in gaat, omdat het handig is 
om een voorzitter in de RvA te hebben. Ze zegt dat de voorzitter een belangrijk deel van het 
beleid schrijft en dat een ex-voorzitter in de RvA heel fijn is. Eva zegt dat het handig is met 
advies dat de voorzitter over het bestuur zelf gaat maar ook over interpersoonlijke relaties. 
Ze zegt dat het RvA-lidmaatschap haar leuk lijkt en dat ze een persoon met meningen is.  
 
Berend Kooiker vraagt wat een voorzitter doet. 
Joos Rutjens zegt dat je als voorzitter het gezicht van de vereniging bent. Hij vraagt wat Eva 
zou doen als het bestuur tegen ideeën is van haar bestuur. 
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Eva Verhofstad zegt dat het volgende bestuur dat recht heeft als ze dat overlegd hebben 
met de RvA. Ze zegt dat als ze zelf oneens is dat ze dit zal laten weten, maar als het nieuwe 
bestuur die beslissing neemt dat ze daar akkoord mee zal gaan.  
Gohar Pogosian zegt dat ze benieuwd is wie de nieuwe voorzitter van de RvA wordt en 
vraagt of Eva dat wil worden. 
Eva zegt dat ze graag voorzitter van de RvA wil worden, maar dat dit in overleg gaat net 
zoals de formatie van het bestuur. Ze zegt dat er een reële kans is dat ze geen voorzitter 
wordt en dat ze dat ook goed kan hebben. Eva zegt dat het haar leuk lijkt om voorzitter te 
zijn, maar dat als ze dit niet wordt ze zich er goed bij kan neerleggen.  
 
Maurits Bouma vraagt Eva zich voor te stellen dat er twee kapiteinen zijn op één schip. Hij 
vraagt hoe Eva daar mee om zou gaan. 
Eva Verhofstad zegt dat ze in gesprek zou gaan met de gehele bemanning. Ze zegt dat dit 
iets is waar ze wellicht al ervaring mee heeft.  
Joos Rutjens vraagt hoe Eva erin zou staan om secretaris te worden. 
Eva zegt dat dit niet haar voorkeur is, aangezien ze dyslexie heeft.  
Bart Krans zegt dat hij wil toevoegen dat er geen secretaris is. 
Joos zegt dat hij benieuwd is of de vorige RvA notulen heeft bijgehouden. 
Bart zegt dat er geen notulen zijn bijgehouden.  
 
Stemming bestuurskandidaten voor de Raad van Advies 
 
Ivar Temmink zegt dat er nu zal worden overgegaan naar de stemming over de 
bestuurskandidaten voor de Raad van Advies.   
Sam van Huizen leest het quorum voor. 
Ivar legt de stemprocedure uit. De stemming vindt gesloten plaats, en men kan vóór, tegen 
of onthouding stemmen.  
 
Ivar Temmink schorst de vergadering om 21:03 
Ivar heropent de vergadering om 21:13 
 
Stemgerechtigden aanwezig: 43 
Stemgerechtigden machtigingen: 22  
Stemmen voor: 53 
Stemmen tegen: 6 
Stemmen onthouding: 6  
 
Ivar Temmink zegt dat de Raad van Advies 2024-2025 bestaat uit in ieder geval Eva 
Verhofstad en Wouter Kip.  
 
Bespreken overige kandidaten voor de Raad van Advies 
Eva Verhofstad roept iedereen die zich verkiesbaar voor de Raad van Advies wil stellen op 
dit te doen door een hand op te steken.  
Eva zegt dat elke kandidaat een halve minuut de tijd zal krijgen om te vertellen waarom ze 
denken dat ze geschikt zijn voor de Raad van Advies.  
 
Tristan Hoenselaar krijgt het woord. 
Tristan zegt dat hij hier opnieuw staat, zoals twee jaar geleden. Hij zegt dat hij het toen heel 
erg spannend vond, maar dat hij het nu nog spannender vindt. Tristan zegt dat hij in de 
voetsporen van grote namen als Boaz Klep wil treden. Hij zegt dat het hem hartstikke leuk 
lijkt om het nieuwe bestuur te mogen ondersteunen samen met twee huidige bestuursleden.  
 
Boaz Klep vraagt waar een eventueel oud-RvA uitje naar toe zal gaan. 
Tristan Hoenselaar zegt dat het uitje naar Noortje zal gaan. 
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Gohar Pogosian bedankt Tristan voor zijn kandidaatschap. Ze vraagt wat Tristan als RvA lid 
wil doen.  
Tristan Hoenselaar zegt dat hij zorg wil dragen, dat hij bullshit wil praten en dat hij op deze 
vraag geen goed antwoord heeft. 
Joos Rutjens bedankt Tristan ook voor zijn kandidaatschap. Hij vraagt of Tristan de RvA 
vergaderingen beter zal voorbereiden dan dit praatje.  
Tristan zegt dat hij dit ongetwijfeld zal doen. 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Tristan ervoor zal zorgen dat er notulen komen bij de 
nieuwe RvA. 
Tristan zegt dat hij hier natuurlijk voor zal zorgen. 
 
Bart Krans vraagt wat Tristan van zijn bestuursjaar mee zal nemen naar zijn RvA-functie. 
Tristan Hoenselaar zegt dat hij zijn notuleervaardigheden mee zal nemen, dat hij adviserend 
aan de slag wil gaan en dat hij wil helpen met de notulen. Hij zegt dat er destijds twee 
secretarissen in de RvA zaten en dat hij vindt dat er minstens één in moet.  
Berend Kooiker bedankt Tristan voor zijn kandidatuur.  
Maurits Bouma vraagt of Tristan vindt dat er meer nadruk op continuïteit gelegd moet 
worden of juist op nieuwe richtingen. 
Tristan zegt dat hij beide belangrijk vindt. Hij zegt dat tradities bewaard moeten blijven, maar 
dat nieuwe richtingen ook belangrijk zijn.  
Joos Rutjens vraagt wat Tristans favoriete ismustraditie is.  
Tristan zegt dat dit motie Tol is.  
 
Annick Poos krijgt het woord. 
Annick bedankt de ALV voor het woord. Ze zegt dat ze graag in de RvA haar steentje wil 
bijdragen aan de vereniging. Ze zegt dat ze graag iets groter dan een commissie wil doen.  
 
Bart Krans bedankt Annick voor haar kandidatuur. Hij vraagt waarom Annick geen bestuur 
gaat doen als ze iets groters wil doen dan een commissie. 
Annick Poos zegt dat ze iets kleiners dan bestuur wil doen. 
Gohar Pogosian bedankt Annick voor haar kandidatuur. Ze vraagt hoe Annick haar positie in 
de RvA ziet en wat ze mee zal nemen als RvA lid. 
Annick zegt dat ze denkt dat het goed is als er iemand in de RvA zit die geen oud bestuur is, 
omdat die een andere blik mee kan nemen.  
Thomas Steenkamp zegt dat Annick bij de eerstejaarscommissie een fantastische voorzitter 
had. Hij vraagt hoe zij het gaat ervaren als zij misschien onder een mindere voorzitter zal 
komen te staan. 
Annick zegt dat dit lastig zal blijven, maar dat ze ervan overtuigd is dat de voorzitter van de 
RvA heel goed zal zijn.  
 
Maurits Bouma vraagt waarom Annick denkt dat het goed is om een normaal lid in de RvA te 
hebben. 
Annick Poos zegt dat een oud bestuur misschien snel bestuursgericht is en dat een normaal 
lid iets losser kan zijn. 
Jasha Notenboom vraagt dat, als de nieuwe RvA door de oude RvA gefeut wordt, Annick 
bereid is een kopstootje te nemen.   
Annick zegt dat ze bereid is dit te doen als ze niet van tevoren zes adjes hoeft te doen.  
 
Joos Rutjens bedankt Annick voor haar kandidatuur en vraagt of zij ambitie heeft om 
voorzitter van de RvA te worden. 
Annick Poos zegt dat ze deze ambitie niet heeft.  
 
Ivar Woutersen krijgt het woord.  
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Ivar begroet de ALV. Hij zegt dat hij het begrijpt dat de ALV zich misschien afvraagt wie hij 
is, of dat ze hem nog nooit gezien hebben. Ivar zegt dat hij wel eens te zien is op de 
ismuskamer. Hij zegt dat hij gevraagd is om na te denken over de RvA en dat hij zich eerst 
af vroeg waarom, aangezien hij niet zo betrokken is bij ismus. Ivar zegt dat hij erover 
nagedacht heeft en dat het misschien wel goed is voor de RvA als er iemand in zit die 
minder betrokken is bij ismus. Ivar zegt dat hij denkt goed te kunnen bijdragen door zijn 
ervaring binnen andere verenigingen.  
 
Maurits Bouma vraagt of hij ervan uit kan gaan dat Ivar aan eventuele musicals mee zal 
doen. 
Ivar Woutersen zegt dat hij dat zeker zal doen. 
Maurits vraagt in hoeverre Ivar dit zal meenemen in zijn RvA-schap.  
Ivar zegt dat hij best bereid is om een liedje te zingen. 
Boaz Klept vraagt of Ivar het een goed idee zou vinden om bij een botsing met het bestuur 
zingend advies te geven. 
Ivar zegt dat als dat de beste manier is, hij daarover na zal denken.  
 
Tristan Hoenselaar zegt dat hij vernomen heeft dat een aantal KKB’ers musical fanaten zijn 
en vraagt wat Ivar zou adviseren bij het voorstel van een ismucial. 
Ivar Woutersen zegt dat dit in overleg met de rest van de RvA zal gaan.  
 
Gohar Pogosian bedankt Ivar voor zijn kandidatuur. Ze vraagt of Ivar dingen heeft in zijn 
lidmaatschap die hij mee wil nemen in zijn RvA-schap of die hij wil adviseren aan het 
bestuur.  
Ivar Woutersen zegt dat hij soms dingen niet mee had gekregen als niet actief lid en dat hij 
denkt dat dit verbeterd kan worden.  
Bart Krans zegt dat Ivar niet in Nijmegen woont en vraagt hoe hij met last-minute dingen om 
zal gaan. Hij vraagt of Ivar bereid is om meteen naar Nijmegen te komen of dat hij online 
aan zal sluiten. 
Ivar zegt dat als het mogelijk is om online aan te sluiten, hij daar natuurlijk bereid toe is. Ivar 
zegt dat als het kan hij ook bereid is om meteen naar Nijmegen te komen.  
 
Sophie den Ouden vraagt waarom de ALV wel vertrouwen moet hebben in deze Ivar. 
Ivar Woutersen zegt dat de w na de t komt en dat hij dus de geüpgrade versie is. Hij zegt dat 
hij goede inzichten heeft die jonge Ivar misschien niet heeft. 
Berend Kooiker bedankt Ivar voor zijn kandidatuur en stelt voor dat Ivar een keer komt 
logeren. 
Ivar zegt dat hij dan zijn kandidatuur zal intrekken. 
 
Thomas Steenkamp zegt dat Ivars achternaam begint met Wouter en vraagt wat zijn reactie 
daarop is. 
Ivar Woutersen zegt dat hij het erger zal maken en dat wanneer je zijn naam net iets zal 
veranderen er Ivar Wouter Sem komt te staan. 
Thomas zegt dat Ivar dus zegt dat min plus min plus min ook plus is. Thomas vraagt ook of 
hij een beroep op Ivar kan doen om debattraining te doen. 
Ivar zegt dat Thomas dat verzoek mag indienen. 
Joos Rutjens zegt dat als Ivar Woutersen de geüpgrade versie van Ivar Temmink is, ze ook 
een beroep op hem mogen doen voor goalbatsjov. 
Ivar zegt dat hij wel beschikbaar is, maar dat hij denkt dat ze hem nooit nodig zullen hebben.  
Thomas zegt dat Ivar pretendeert goed te kunnen zingen en dat ze hem goed kunnen 
gebruiken als supporter langs de lijn. 
Ivar zegt dat hij louter heeft gezegd dat hij mee zal doen in een musical en dat hij nooit 
gezegd heeft dat het goed zal zijn. Ivar zegt dat hij liever het bestuur adviseert om iemand 
anders daarvoor aan te stellen.  
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Boaz Klep vraagt wat Ivars favoriete activiteit is, aangezien hij niet vaak bij activiteiten is. 
Ivar zegt de trip naar Den Haag, waarbij ze naar de eerste kamer en het ministerie van 
sociale zaken gingen. 
Storm Stekelenburg vraagt of Ivar voor Kong of Godzilla is.  
Ivar zegt dat hij voor X is.  
 
Eva Verhofstad zegt dat Tristan Hoenselaar, Annick Poos en Ivar Woutersen zich 
verkiesbaar hebben gesteld voor de Raad van Advies.  
 
Stemming overige kandidaten voor de Raad van Advies 
 
Eva Verhofstad zegt dat er nu zal worden overgegaan naar de stemming over de overige 
kandidaten voor de Raad van Advies.   
Wouter Kip leest het quorum voor. 
Eva legt de stemprocedure uit. De stemming vindt gesloten plaats, en men kan vóór, tegen 
of onthouding stemmen.  
 
Eva Verhofstad schorst de vergadering om 21:40 
Eva heropent de vergadering om 21:52 
 
Stemgerechtigden aanwezig: 48 
Stemgerechtigden machtigingen: 21 
Stemmen voor: 60 
Stemmen tegen: 1 
Stemmen onthouding: 7 
Stemmen ongeldig: 1 
 
Eva Verhofstad zegt dat de Raad van Advies van 2024-2025 bestaat uit Eva Verhofstad, 
Wouter Kip, Tristan Hoenselaar, Annick Poos en Ivar Woutersen.   
 
Bespreken kandidaten XXIIIe kandidaatsbestuur 
 
Eva Verhofstad zegt dat zij de ALV wil informeren dat het gaat om het XXIIIe 
Kandidaatsbestuur, dat het XXIVe bestuur zal vormen. Zij zegt dat het verschil wordt 
gevormd door het feit dat het Ie bestuur nooit een Kandidaatsbestuur is geweest.  
Eva zegt dat elke kandidaat één minuut spreektijd krijgt om zichzelf voor te stellen, waarna 
de leden van de ALV vragen mogen stellen aan de kandidaat.  
 
Stijn Gijsbers krijgt het woord. 
Stijn zegt dat hij Stijn Gijsbers heet en dat hij negentien jaar is. Hij zegt dat hij zich kandidaat 
heeft gesteld voor het XXIVe bestuur van ismus omdat het hem heel erg leuk lijkt en omdat 
hij een steentje wil bijdragen aan een nieuw jaar. Stijn zegt dat hij oorspronkelijk uit 
Valkenswaard, net onder Eindhoven, komt. Hij zegt dat hij in zijn vrije tijd houdt van muziek 
maken en van bij de scouting te zijn, waar hij leiding is van de bevers. Stijn zegt dat zijn 
voorkeursfuncties penningmeester en secretaris zijn. Hij zegt dat hij penningmeester op één 
heeft omdat het hem leuk lijkt om orde over ismus te houden en ervoor te zorgen dat ismus 
goed blijft lopen. Hij zegt dat hij secretaris op twee heeft en dat het hem leuk lijkt om 
iedereen te informeren zodat iedereen bij blijft.  
 
Berend Kooiker vraagt wat Stijn vindt van de uitspraak ‘centjes, centjes, centjes.’ 
Stijn Gijsbers zegt dat hij dat een leuke uitspraak vindt, zolang het maar met een bonnetje is.  
 
Jasha Notenboom bedankt Stijn voor zijn kandidatuur. Ze zegt dat Stijn als enige niet intern 
als voorkeursfunctie heeft en vraagt hem waarom. 
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Stijn zegt dat intern eerst op zijn lijstje stond, maar dat hij heel erg twijfelde. 
Tristan Hoenselaar zegt dat je als secretaris de ismail schrijft en vraagt welke kleur de 
achtergrond krijgt. 
Stijn zegt dat hij het lastig vindt. Hij zegt misschien ismusgrijs, maar dat dat ook saai is. Stijn 
zegt dat hij voor afwisseling zou kiezen. 
 
Boaz Klep vraagt waar Stijn geld aan zou uitgeven als er geld op de rekening stond waar 
ismus vanaf moet. 
Stijn zegt dat hij dit aan de vereniging zou uitgeven. 
Boaz vraagt of Stijn dan iets zou kopen of er iets anders mee zou doen. 
Stijn zegt dat hij een extra knuffel voor de ismuskamer zou kopen.  
 
Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze het leuk vindt dat Stijn zich heeft gekandideerd. Ze 
vraagt of hij zijn BSA heeft gehaald. 
Stijn zegt dat hij zijn BSA nog niet heeft gehaald en dat hij op dit moment dertig punten 
heeft.  
 
Maurits Bouma zegt dat hij enorm kan waarderen dat Stijn een mede-scout is. Hij vraagt hoe 
Stijn de skills en vaardigheden die hij bij de scouts heeft geleerd wil interpreteren in het 
bestuursleven.  
Stijn zegt dat hij de leiding is van een groep jonge kinderen en dat hij dat heel leuk vindt. Hij 
zegt dat hij contactpersoon is bij de scouting en dat hij dat mee wil nemen.  
 
Bart Krans zegt dat hij het hartstikke leuk vindt dat Stijn de belangrijkste functie als voorkeur 
heeft. Hij zegt dat je als penningmeester je visie op het geld anders is dan de rest van het 
bestuur aangezien je een begroting hebt opgesteld. Bart zegt dat het soms kan botsen met 
een commissie of de intern en vraagt hoe Stijn hier mee om zou gaan. 
Stijn zegt dat hij als eerste in gesprek zal gaan. Hij zegt dat soms een nee echt een nee is 
en dat hij soms ook zal kunnen kijken naar wat hij kan doen.  
 
Gohar Pogosian bedankt Stijn voor zijn kandidatuur. Ze vraagt welke koekjes en welk bier 
Stijn het liefst voor ismus zou halen, los van het feit of het mogelijk is of niet. 
Stijn zegt dat hij voor koekjes stroopwafels zou halen. Hij zegt dat hij van bier niet echt 
verstand heeft omdat hij zelf niet drinkt, maar als hij moet kiezen hij voor Dommelsch zou 
kiezen.  
 
Ivar Woutersen bedankt Stijn voor zijn kandidatuur. Hij vraagt Stijn om zich voor te stellen 
dat hij aan het zwemmen is met zijn bevers en dat een andere bever een grote dam heeft 
gebouwd. Hij vraagt Stijn hoe hij hier mee om zou gaan. 
Stijn zegt dat een dam het huis van de bevers is, dus dat ze allemaal samen in de dam gaan 
wonen.  
 
Liam van Teeseling zegt dat Stijn twee functies heeft opgeschreven die samenwerken in 
conscribo. Hij vraagt of Stijn dit zal kunnen scheiden. 
Stijn zegt dat hij denkt dat dit wel moet lukken. Hij zegt dat je als secretaris vooral contact 
met leden hebt en dat de penningmeester vooral over het geld gaat en dat het scheiden 
daarvan dus moet lukken.  
Liam vraagt wat Stijn zou doen als hij ineens 3400 euro had. 
Stijn zegt dat hij naar de Efteling zou gaan en dat dat het enige juiste antwoord is.  
 
Sergin Yücesan bedankt Stijn voor zijn kandidatuur. Hij vraagt hoe Stijn de Brabantse 
mentaliteit wil meenemen. 
Stijn zegt dat hij dat wil doen door houdoe te blijven zeggen en door zichzelf te blijven.  
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Noortje Lamers bedankt Stijn voor zijn kandidatuur en zegt dat ze het nog leuker vindt dat 
Stijn penningmeester wil worden. Ze vraagt wat de uitgave is waar Stijn het meest naar 
uitkijkt.  
Stijn zegt dat hij het meest uitkijkt naar het kopen van een nieuwe knuffel voor op de 
ismuskamer.  
 
Boaz Klep vraagt Stijn met welke bekende Nederlander hij op een eiland zou willen zitten en 
waarom met die persoon. 
Stijn zegt dat hij met Dieuwertje Blok op een eiland zou willen zitten omdat hij haar vakantie 
gunt. 
 
Florine Oosterveer zegt dat ze uit betrouwbare bronnen heeft gehoord dat Stijn een musical 
fan is. Ze vraagt of hij auditie zou doen voor een ismusical en of ervoor wil zorgen dat die er 
daadwerkelijk komt.  
Stijn zegt dat hij zeker auditie zal doen. Hij zegt dat hij graag K3 Alice in Wonderland zou 
willen doen en dat hij dan het konijn zou willen spelen.  
 
Maurits Bouma zegt dat een belangrijke taak van de secretaris de promotie en de website is. 
Maurits bedankt Thomas, Ivar en Sem voor het onderhouden van de site. Maurits vraagt 
Stijn in hoeverre hij bekend is met wordpress en of hij er zin in heeft om dit eventueel te 
leren. 
Stijn zegt dat het hem best leuk lijkt. Hij zegt dat hij ooit een website heeft moeten maken en 
dat hij weet dat Wordpress een doolhof is, maar dat hij het wel leuk vindt.  
 
Berend Kooiker vraagt wat Stijn, naast de knuffel, wil veranderen aan de ismuskamer. 
Stijn zegt dat hij Marco de plant water wil geven.  
 
Tristan Hoenselaar vraagt hoeveel geld Stijn gaat faciliteren voor de RvA reis als hij 
penningmeester wordt. 
Stijn zegt dat hij daar geen antwoord op gaat geven.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt in hoeverre Stijn open staat voor andere functies naast 
penningmeester en secretaris.  
Stijn zegt dat hij lang heeft getwijfeld of hij secretaris of intern als voorkeursfunctie zou 
opgeven. Hij zegt dat alle functies hem wel leuk lijken, maar als hij moet kiezen hij toch het 
liefst voor één van deze twee gaat.  
 
Joos Rutjens bedankt Stijn voor zijn kandidatuur. Hij zegt dat secretaris en penningmeester 
meer achtergrondfuncties zijn. Hij vraagt of Stijn denkt dat hij binnen de 
bestuursvergaderingen zijn zegje kan doen of dat hij misschien overschaduwd wordt.  
Stijn zegt dat hij niet overschaduwd zal worden. Hij zegt dat hij niet per se op de voorgrond 
hoeft te staan, maar dat hij kan voorkomen dat hij zijn zegje niet kan doen.  
 
Thomas Steenkamp bedankt Stijn voor zijn kandidatuur. Thomas zegt dat ismus in het 
verleden ook een bestuurslid uit Brabant heeft gehad die ook niet dronk. Thomas zegt dat hij 
las dat Stijn uit de Brabantse Kempen komt. Thomas vraagt of Stijn de zin uit 'Brabant' over 
de Brabantse Kempen kan zingen. 
Stijn zingt ‘de peel, en de kempen en de mijerij’ zoals in het lied ‘Brabant’.  
 
Annick Poos vraagt of Stijn streng zou zijn of zou afwijken van zijn begroting wanneer een 
commissie te hoge uitgaven wil doen. 
Stijn zegt dat dit aan de ruimte op de begroting ligt. Hij zegt dat er altijd naar gekeken kan 
worden.  
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Bart Krans zegt dat je als penningmeester moet leren boekhouden en dat dat een taaie taak 
is. Hij zegt dat boekhouden leuk is, maar dat het naarmate je verder komt hetzelfde blijft. 
Bart vraagt hoe Stijn hier mee om gaat. 
Stijn zegt dat dit hem goed af zal gaan. Hij zegt dat als hij het kunstje van boekhouden 
eenmaal heeft geleerd, het wel moet lukken.  
 
Tristan Hoenselaar zegt dat je als secretaris veel moet typen en vraagt of Stijn blind kan 
typen. 
Stijn zegt dat hij blind kan typen. 
Tristan vraagt wat Stijns favoriete toets op het toetsenbord is. 
Stijn zegt dat dit de spatiebalk is, omdat je twee duimen hebt om deze goed te doen.  
 
Liam van Teeseling zegt dat het mogelijk is dat leden niet betalen. Hij vraagt wat Stijns 
stappenplan zou zijn om te zorgen dat leden wel betalen. 
Stijn zegt dat hij eerst het lid zal benaderen om te zeggen dat diegene echt moet betalen. Hij 
zegt dat hij vooral hard achter mensen aan zal gaan. 
Liam vraagt wat Stijn zou doen als er dan alsnog niet betaald wordt. 
Stijn zegt dat hij geen idee heeft wat de rest van de stappen zijn.  
 
Annick Poos vraagt hoe buongiorno Stijn zich voelt.  
Stijn zegt ja.  
 
Boaz Klep vraagt hoe je przewalskipaard spelt. 
Stijn zegt dat hij Sem wil citeren en dat hij zich er niet aan zal wagen.  
 
Lucas Spindelaar vraagt of Stijn bereid is om naar een ethische bank te gaan. 
Stijn zegt dat als dit mogelijk is wel, maar dat dit eerst uitgezocht moet worden. 
 
Maurits Bouma zegt dat het voorbereiden van de kascontrole een taak op zich is. Hij vraagt 
of Stijn iemand is die eerder dingen uitstelt of juist iemand die eerder begint en vooruit werkt. 
Stijn zegt dat hij een beetje van beide is. Hij zegt dat hij het soms fijn vindt om vooruit te 
werken maar dat hij soms de druk ook fijn vindt.  
 
Joos Rutjens zegt dat je als secretaris de meest legendarische uitjes hebt, maar dat dit een 
beetje uitsterft. Joos zegt dat er nieuw leven ingeblazen moet worden. Hij vraagt wat Stijn 
zou organiseren als secretaris-uitje.  
Stijn zegt dat hij naar de Efteling zou gaan.  
 
Bart Krans vraagt wat Stijns mening over het casino is. 
Stijn zegt dat hij er nog nooit is geweest en dat het hem niet trekt.  
 
Thomas Steenkamp zegt dat Stijn meerdere keren de Efteling heeft benoemd. Hij vraagt wat 
Stijns favoriete attractie en liedje is.  
Stijn zegt dat zijn favoriete liedje Aquanura, by the blue lagoon, is. Hij zegt dat zijn favoriete 
attractie De Baron is, maar dat er heel veel tweede plekken zijn. 
 
Quinten Kusters krijgt het woord. 
Quinten zegt dat hij Quinten Kusters heet en dat hij negentien jaar oud is. Hij zegt dat hij uit 
het minder mooie Zoetermeer komt, maar dat hij naar Nijmegen is gekomen om te studeren. 
Hij zegt dat hij het heel erg naar zijn zin heeft bij ismus en dat hij iets terug wil geven aan de 
vereniging. Hij zegt dat hij zich daarom wil kandideren voor het XXIIIe kandidaatsbestuur. 
Quinten zegt dat hij een hoop hobby’s heeft zoals hockey, boulderen en wakeboarden. Hij 
zegt dat hij veel houdt van naar vogels kijken en dat hij een eigen vogel heeft. Quinten zegt 
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dat hij blij is dat hij hier mag staan. Hij zegt dat zijn eerste voorkeursfunctie intern is en zijn 
tweede voorkeursfunctie extern is.  
 
Berend Kooiker vraagt waarom Quinten intern boven extern heeft staan. Hij vraagt ook wat 
Quinten denkt uit extern te kunnen halen. 
Quinten zegt dat hij graag extern zou willen worden omdat hij dan goed contact kan 
opbouwen met bedrijven. Hij zegt dat hij het heel erg leuk vond om dit te doen voor de reis.  
Berend vraagt waarom Quinten intern als eerste voorkeursfunctie heeft. 
Quinten zegt dat het hem heel leuk lijkt om in contact te staan met de commissies. Hij zegt 
dat hij vanuit de reiscommissie het als ontzettend fijn heeft ervaren om contact te kunnen 
hebben met de intern. Hij zegt dat het contact met de leden hem heel erg leuk lijkt.  
 
Tristan Hoenselaar vraagt hoe de vogel van Quinten heet en wat voor soort het is.  
Quinten zegt dat zijn vogel Flad heet en dat het een grasparkiet is. 
Tristan vraagt of Quinten een kamer en zijn BSA heeft. 
Quinten zegt dat hij een kamer heeft. Hij zegt dat hij op dit moment dertig studiepunten 
heeft.  
 
Storm Stekelenburg zegt dat hobby’s als boulderen en vogels kijken een beetje links is. Hij 
vraagt of Quinten politiek neutraal kan blijven als bestuurslid. 
Quinten zegt dat wakeboarden duur is en dat hij dit dus kan.  
 
Myrte Hofstede zegt dat je als intern het aanspreekpunt voor commissies bent. Ze vraagt 
hoe Quinten het combineert om er voor de commissie te zijn, maar ook voor het bestuur 
wanneer een commissie het niet zo goed doet. 
Quinten zegt dat hij in gesprek zal gaan met de commissie om te kijken hoe ze het kunnen 
oppakken. Hij zegt ook dat hij misschien een beetje meer zal porren. Hij zegt dat hij 
uiteindelijk stappen zal ondernemen zodat de commissie echt wat gaat doen.  
 
Sophie den Ouden vraagt wat Quinten van de scouting en de Efteling vindt. 
Quinten zegt dat hij neutraal is over de scouting. Hij zegt vo voor de Efteling. 
 
Ivar Woutersen zegt dat hij gehoord heeft dat Quinten hier en daar debatlessen geeft en 
vraagt welke positieve dingen hij hieruit mee wil nemen. 
Quinten zegt dat hij het communiceren vooral wil nemen, aangezien je bij het debatteren ook 
goed in gesprek moet gaan.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Quinten nog bepaalde membercarddeals heeft die hij wil 
binnenhalen. 
Quinten zegt overal korting, maar specifiek extra korting bij Tappers of op de broodjes bij de 
Spar.  
 
Jasha Notenboom vraagt hoe Quinten ermee om zou gaan wanneer een commissie, die 
gevuld is met ouderejaars en/of oud-bestuursleden, niet doet wat er van ze verwacht wordt.  
Quinten zegt dat hij het gesprek zal aan gaan en ook deze leden zal vertellen dat zij gewoon 
hun werk moeten doen. Hij zegt dat wanneer dit niet gebeurt, hij met de rest van het bestuur 
zal zoeken naar een oplossing.  
 
Gohar Pogosian bedankt Quinten voor zijn kandidatuur. Ze vraagt hoe Quinten ermee om 
zou gaan wanneer hij op de plek van de voorzitter zou komen vanwege omstandigheden. 
Quinten zegt dat hij daar prima bereid tot zou zijn, maar dat er veel talenten zijn binnen de 
andere kandidaten. Hij zegt dat dit iets is wat ze zullen bespreken tijdens de formatie.  
 
Liam van Teeseling vraagt hoe Quinten overzicht zou houden over alle commissies. 
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Quinten zegt dat hij zeker het systeem van de WhatsApp-community wil behouden. Hij zegt 
dat hij zijn Google-drive goed zal organiseren, maar dat organisatie houden de sleutel gaat 
zijn in het hanteren van een gestructureerd beleid.  
 
Maurits Bouma zegt dat je als extern te maken hebt met de Raad van Acquisitie en vraagt of 
Quinten van plan is om deze op te starten en hun advies op te volgen. 
Quinten zegt dat hij de Raad van Acquisitie zou willen opstarten, omdat het fijn is om advies 
te krijgen van oud externen en extra leden. 
Maurits zegt dat je als intern erg afhankelijk bent van de rest van het bestuur en de anderen 
van jou. Hij vraagt hoe Quinten dit contact onderling voor zich ziet. 
Quinten zegt dat orde bewaren vooral heel belangrijk is, zoals het op orde houden van de 
drive.  
 
Joos Rutjens bedankt Quinten voor zijn kandidatuur en zegt dat hij het jammer vindt dat 
secretaris niet op de lijst staat. Hij vraagt wat Quinten erin staat als er uit de formatie blijkt 
dat hij toch secretaris of penningmeester wordt.  
Quinten zegt dat secretaris hem wel leuk lijkt en hij het niet erg zou vinden om dit te doen, 
aangezien hij het leuk vindt om met taal te werken. Hij zegt dat als hij penningmeester zou 
worden er per ongeluk een ESV-fiasco zou ontstaan.  
 
Thomas Steenkamp zegt dat je als extern relaties moet behouden. Hij vraagt hoe het 
samengaat als er een relatie binnen het kandidaatsbestuur komt.  
Quinten zegt dat dat heel goed samen zal gaan. Hij zegt dat ze beiden volwassen genoeg 
zijn om persoonlijk en professioneel van elkaar gescheiden te houden.  
Thomas zegt dat je binnen een bestuursjaar veel botst en vraagt of dit niet ten koste zal 
gaan van het bestuur of de relatie. 
Quinten zegt dat het sowieso niet ten koste gaat van het bestuur, maar ook niet van de 
relatie.  
 
Bart Krans zegt dat Quinten zichzelf niet zo laag moet inschatten als een eventuele 
penningmeester. Hij zegt dat je als intern de commissies vertegenwoordigt binnen het 
bestuur en vraagt hoe Quinten omgaat met eventuele botsingen met de penningmeester 
over geld. 
Quinten zegt dat hij eerst een goed gesprek zou houden en pas daarna in discussie zal 
gaan. Quinten zegt dat hij denkt dat het met alle kandidaten wel goed zou gaan en dat hij 
hoopt dat de frictie mee zal vallen.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Quinten commissies wil afschaffen of toevoegen. 
Quinten zegt dat hij de podcastcommissie niet zal doorzetten en dat hij de sitcom zou willen 
samenvoegen met sport en spel. Hij zegt dat er dit jaar niet genoeg tijd was om de sitcom 
goed te organiseren. Hij zegt dat het hem een goed idee lijkt om de Borrel- en 
Feestcommissie aan te passen, aangezien de borrels zijn weggevallen.  
 
Storm Stekelenburg vraagt wat Quinten van het idee om de ismuskamer te verkameren 
vindt. 
Quinten zegt dat als het wordt aangebracht hij hierover zal nadenken. Hij wenst Storm 
succes met het schrijven van de motie.  
 
Boaz Klep zegt dat ismus deals heeft met mooie bedrijven, zoals Biessels. Hij zegt dat de 
deal bij Biessels minder dan tien keer is gebruikt en dat ze twijfelen of ze door willen gaan 
met de deal. Boaz vraagt hoe Quinten zo’n bedrijf kan overtuigen om toch door te gaan met 
de deal en hoe hij ervoor wil zorgen dat de deals meer onder de aandacht gebracht worden.  
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Quinten zegt dat hij meer aandacht voor het bedrijf wil en beter en meer wil adverteren 
binnen ismus, zoals tijdens de introweek. Hij zegt dat hij concrete plannen zou aangeven bij 
het bedrijf om ze zo te overtuigen.  
 
Rhodé Fennema zegt dat de borrels niet meer gedaan worden vanwege slechte opkomst. 
Ze vraagt hoe Quinten ervoor wil zorgen dat mensen wel naar de borrels of de pubquiz 
komen.  
Quinten zegt dat hij dit een lastige opgave vindt.  
 
Sien Doreleijers vraagt wat Quintens favoriete activiteit van de introweek was en wie zijn 
favoriete intro-ouder was. 
Quinten zegt dat zijn favoriete intro-activiteit de karaokeavond was. Hij zegt dat hij over zijn 
favoriete intro-ouder geen uitspraak zal doen.  
 
Gohar Pogosian bedankt Quinten voor zijn kandidatuur. Ze vraagt wat hij als algemeen 
bestuurslid zou willen veranderen. 
Quinten zegt dat ismus wordt gezien als een hechte familie waar iedereen elkaar kent, maar 
dat hij iets meer verbinding tussen alle jaarlagen wil brengen.  
 
Myrte Hofstede zegt dat je als intern eindverantwoordelijke bent voor de samenstelling van 
de commissies. Ze vraagt wat Quinten doet wanneer er twintig inschrijvingen zijn voor één 
commissie.  
Quinten zegt dat hij eerst zal kijken of de leden zich ook voor andere commissies hebben 
ingeschreven en dat hij daarna in gesprek zou gaan over andere mogelijkheden. Hij zegt dat 
hij iedereen een plek wil geven.  
 
Berend Kooiker vraagt of Kong of Godzilla Quintens favoriet is. 
Quinten zegt dat dit Godzilla is.  
 
Joos Rutjens vraagt of Quinten de filmcommissie kent en of hij bereid is daar nieuw leven in 
te blazen. 
Quinten zegt dat hij creativiteit binnen ismus heel leuk vindt en dat hij er niet per se op tegen 
is. Hij zegt dat dit vooral een commissie wordt wanneer er veel animo voor is.  
 
Laury Linders krijgt het woord. 
Laury zegt dat ze Laury Linders heet en dat ze achttien jaar is. Ze zegt dat ze uit het dorpje 
Zeeland in Brabant komt, maar dat ze nu in Nijmegen woont. Laury zegt dat ze steeds meer 
van ismus heeft kunnen genieten daardoor en dat ze daarnaast met de reiscommissie een 
hele mooie reis heeft neergezet. Ze zegt dat ze in haar vrije tijd houdt van lezen, zwemmen, 
scrapbooken en terrassen en dat ze het ook leuk vindt om dingen met haar vrienden te 
doen. Laury zegt dat ze graag de warme sfeer van ismus wil voortzetten voor de huidige en 
toekomstige ismi. Ze zegt dat haar voorkeursfunctie intern is, omdat ze graag in contact 
staat met andere mensen en voorzitter omdat ze organisatie en structuur mee kan nemen.  
 
Maurits Bouma bedankt Laury voor haar kandidatuur. Hij vraagt Laury om zich voor te 
stellen dat ze een kapitein op een schip is, maar dat op een zekere ochtend een ander 
bemanningslid ook deze functie wil dragen. Hij vraagt haar hoe ze dit zou oplossen. 
Laury zegt dat ze eerst in gesprek zou gaan en zou vragen waarom het andere 
bemanningslid denkt deze functie beter te kunnen bekleden. Ze zegt dat ze op zoek zou 
gaan naar een consensus in de samenwerking. Ze zegt dat als het bemanningslid geen 
goede reden geeft, ze goed haar mannetje kan staan.  
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Thomas Steenkamp bedankt Laury voor haar sollicitatie. Hij zegt dat ze uit het dorp Zeeland 
komt en dat ze dus Berend Kooiker daar niet via kent, maar misschien wel Guus van der 
Ven, ook al is er een leeftijdsverschil van twintig jaar.  
Laury zegt dat Van der Ven een veel voorkomende achternaam daar is, maar dat het zou 
kunnen dat ze hem kent aangezien ze lang in de lokale stamkroeg heeft gewerkt.  
Thomas vraagt hoe Laury ermee om zou gaan wanneer ze samen met Quinten, haar vriend, 
in een bestuur zou komen. 
Laury zegt dat dit goed zou samengaan, omdat ze goed samen kunnen werken. Laury zegt 
dat ze beiden volwassen genoeg zijn om de dingen gescheiden te houden.  
Thomas zegt dat Quinten eerst voor het bestuur koos en dan voor de relatie en vraagt wat 
Laury zou doen. 
Laury zegt dat ze persoonlijke issues opzij zou zetten voor het bestuur. 
 
Myrte Hofstede zegt dat je als intern verantwoordelijk bent voor de jaarplanning. Ze vraagt 
wat Laury zou doen als een commissie een activiteit wil organiseren die maar op één 
bepaalde datum kan, maar dat er op die datum al een andere activiteit gepland staat. 
Laury zegt dat ze in gesprek zou gaan met de andere commissie om te kijken of hun 
activiteit verplaatst kan worden.  
Myrte vraagt wat Laury zou doen als een commissie niet instemt met het verplaatsen van de 
activiteit.  
Laury zegt dat je als intern dan daarboven zou moeten staan en dat je even hard moet zijn.  
 
Berend Kooiker vraagt wie Laurys favoriete Zeeuw is. 
Laury zegt dat ze geen idee heeft. 
 
Gohar Pogosian bedankt Laury voor haar kandidatuur. Ze vraagt hoe Laury ermee om zou 
gaan als er een conflict is tussen twee bestuursleden. 
Laury zegt dat ze daar dan redelijk objectief naar zou kunnen kijken en dat ze goed naar 
beide partijen zou luisteren. Ze zegt dat ze beide partijen het gevoel wil geven dat ze 
gehoord worden en dat ze ervoor wil zorgen dat ze samen het gesprek aan gaan.  
Gohar zegt dat je het soms wel meer eens bent met de ene dan de andere en vraagt of 
Laury dit mee zou nemen in haar advies. 
Laury zegt dat het niet om haar conflict gaat en dat haar mening dus niet heel relevant is. Ze 
zegt dat ze er meer als bemiddelaar tussen zou staan. 
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Laury haar BSA heeft. 
Laury zegt dat ze nog één vak moet.  
 
Florine Oosterveer vraagt of het dorp Zeeland of de provincie Zeeland beter is. 
Laury zegt dat het dorp natuurlijk beter is.  
 
Maurits Bouma zegt dat hij complimenten wil geven aan Quinten en Laury voor hun 
antwoorden op de vragen over de relaties. Hij vraagt of Laury de volgende vragen zonder na 
te denken wil beantwoorden. Maurits vraagt of het glas half vol of halfleeg is, of Laury meer 
van het uitstellen of van het vooruit werken is, of ze liever alleen of samenwerkt en of ze de 
staten en/of het Huishoudelijk Reglement gelezen heeft.  
Laury zegt dat het glas half vol is, dat ze meer van het uitstellen is, dat ze liever samenwerkt 
en dat ze de statuten heeft gelezen.  
 
Tristan Hoenselaar zegt dat je als voorzitter ook de BV’s moet leiden en dat externen erom 
bekend staan dat ze niet opletten. Hij vraagt hoe Laury dit zou aanpakken. 
Laury zegt dat ze heel duidelijk zal maken dat er op gelet moet worden en dat spelletjes 
uitgesteld kunnen worden.  
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Vera van Middendorp bedankt Laury voor haar kandidatuur. Ze zegt dat je als intern en als 
voorzitter te maken krijgt met PiP. Ze vraagt hoe Laury leden enthousiast wil maken voor 
PiP.  
Laury zegt dat ze goed wil samenwerken met de secretaris voor de promoties en dat ze het 
in de ismuskamer wil promoten in de hoop op deze manier leden te enthousiasmeren om 
mee te gaan. 
Vera vraagt hoe Laury leden enthousiast wil maken om in de commissie te gaan. 
Laury zegt dat ze in het begin van het jaar al goed wil promoten voor deze commissie en dat 
ze vooral goed wil uitleggen wat de commissie inhoudt. Ze zegt dat ze denkt dat het dan wel 
goed moet komen.  
 
Myrte Hofstede vraagt wat Laury zou doen als een commissie het zo slecht doet dat ze beter 
opgeheven kunnen worden. 
Laury zegt dat ze in gesprek zou gaan met de commissie en de voorzitter daarvan. Ze zegt 
dat ze bij vergaderingen zou zitten zodat er echt wat gebeurt. Laury zegt dat ze vooral er 
meer achteraan zou gaan en strakke deadlines zou stellen in de hoop dat daar gehoor aan 
gegeven wordt.  
 
Gohar Pogosian vraagt wat Laury van de ESV vindt. 
Laury zegt dat ze daar geen uitspraak over zal doen en dat ze haar mening voor zich zal 
houden.  
 
Liam van Teeseling vraagt hoe Laury ervoor zorgt dat de ismuskamer een fijne plek is.  
Laury zegt dat de ismuskamer een plek is die redelijk toegankelijk is voor iedereen en dat ze 
er extra moet nadenken om te beslissen hoe ze dit gaan behouden.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Laury als intern commissies zou wegdoen. 
Laury zegt dat ze geen commissies zou verwijderen, aangezien de grote aantallen aan 
inschrijvingen voor volgend jaar. Ze zegt dat ze bijvoorbeeld de sitcom wel meer aandacht 
zou willen geven en eventueel hervormen zodat het meer van de grond komt. Laury zegt dat 
ze eventueel wel nieuwe commissies wil toevoegen, zoals een boekenclub, als daar animo 
voor is. 
 
Maurits Bouma zegt dat het als voorzitter en als intern prettig is om overzicht te houden en 
vraagt hoe Laury dit zou doen. 
Laury zegt dat ze het fijn vindt om een goed georganiseerde Google-drive te hebben, maar 
dat ze ook old school zou worden met een papieren agenda. 
 
Berend Kooiker vraagt of Laury een kut verhaal kan ophangen tijdens een cobo.  
Laury zegt dat ze misschien niet de beste spreker is, maar dat ze absoluut bereid is om dit 
te doen en dat het haar leuk lijkt. 
Berend zegt dat er genoeg boekjes zijn om inspiratie uit te halen.  
 
Storm Stekelenburg vraagt of Laury een voor- of tegenstander is voor het bouwen van forten 
op de ismuskamer. 
Laury zegt dat ze het leuk vindt.  
 
Maurits Bouma zegt dat je als voorzitter de ALV moet voorzitten en je daar de orde moet 
handhaven. Hij zegt dat Laury niet heel hard praat en vraagt of ze dit kan en hoe ze orde 
zou handhaven tijdens de ALV.  
Laury zegt dat ze wel hard kan praten. Ze zegt dat ze het voorbeeld van Eva zou volgen. Ze 
zegt dat als er geroezemoes ontstaat ze een keer goed zou schreeuwen om te hopen dat 
het dan kalmeert.  
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Liam van Teeseling vraagt wat voor ijsje Laury zou zijn. 
Laury zegt dat ze een magnum zou zijn. 
Liam vraagt welk soort magnum. 
Laury zegt dat ze de klassieke zou zijn. Ze zegt dat deze een harde schil heeft die gebroken 
kan worden en zacht van binnen is, zoals zij.  
 
Eva Verhofstad schorst de vergadering om 22:53 tot 23:03 
Eva heropent de vergadering om 23:06 
 
Florine Oosterveer krijgt het woord. 
 
Florine Oosterveer zegt dat haar naam Florine Oosterveer is. Ze zegt dat ze achttien jaar is 
en dat ze uit Apeldoorn komt. Ze zegt dat ze in haar vrije tijd vooral bezig is met sport en 
muziek. Ze zegt dat ze gitaar speelt en dat ze wekelijks in de sportschool te vinden is en 
daarnaast ook tennist. Ze zegt dat ismus een ontzettend fijne plek is waardoor ze haar 
comfortabel heeft weten te voelen op de universiteit en het studentenleven. Ze zegt dat ze 
zowel oude als nieuwe ismi hetzelfde gevoel wil geven. Florine zegt dat haar eerste 
voorkeursfunctie voorzitter is aangezien ze goed is in plannen en het fijn vindt om structuur 
te houden om te zorgen dat alles soepel verloopt. Ze zegt dat haar tweede voorkeursfunctie 
commissaris interne betrekkingen is aangezien het haar leuk lijkt om met commissies te 
werken.  
 
Myrte Hofstede zegt dat de ismusband dit jaar niet helemaal van z’n leien dakje ging en 
vraagt of Florine als voorzitter of intern de ismusband volgend jaar zou door laten gaan. Ze 
vraagt ook hoe Florine ervoor zou zorgen dat het beter verloopt. 
Florine zegt dat ze de ismusband zou doorzetten. Ze zegt dat de communicatie dit jaar 
slecht was en dat er te veel leden voor de band waren. Ze zegt dat het handig is als een 
bestuurslid in de band zit en dat ze van tevoren een selectie zou maken over wie welk 
instrument zou bespelen in de band. Florine zegt ook dat ze meer het gesprek aan zou gaan 
met de band zodat de repetities beter gepland kunnen worden.  
 
Berend Kooiker vraagt of er een nieuwe plek voor een mannenkoor komt of dat dit één 
geheel zou worden met de ismusband. 
Florine zegt dat dit één geheel zou worden, met een apart nummer voor het mannenkoor.  
Berend vraagt of Florine in staat is om een kut verhaal op te rakelen tijdens een cobo. 
Florine zegt dat dit makkelijk moet lukken en dat ze anders advies van hem kan krijgen. Ze 
zegt dat ze het leuk vindt om voor een menigte te staan.  
 
Tristan Hoenselaar vraagt of Florine weleens in een luchtballon is geweest.  
Florine zegt dat ze nog nooit in een luchtballon is geweest omdat ze hoogtevrees heeft.  
Tristan vraagt wat Florine zou doen als ze hoofdverantwoordelijk is voor de luchtballon 
wanneer één van de vier anderen denkt het beter te kunnen.  
Florine zegt dat ze zou samenwerken waar mogelijk, omdat ze denkt dat de andere leden 
ook de kwaliteiten hebben. Ze zegt dat ze wel zullen moeten strijden om daadwerkelijk het 
roer over te nemen.  
 
Gohar Pogosian bedankt Florine voor haar kandidatuur. Ze vraagt hoe Florine ermee om 
zou gaan als één van de bandleden uit zou vallen. 
Florine zegt dat ze in overleg zou gaan met de andere bandleden en de taken onderling zou 
verdelen. 
 
Liam van Teeseling vraagt hoe Florine nieuwe leden wil betrekken en oude leden wil 
behouden bij ismus.  
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Florine zegt dat ze denkt dat de introweek een belangrijke rol speelt waarin ze positief zal 
spreken om nieuwe leden enthousiast te maken voor ismus. Ze zegt dat ze oude leden zou 
behouden door activiteiten interessant voor hen te maken. Ze zegt dat ze ook de website 
duidelijker zou maken zodat activiteiten goed en gemakkelijk terug te vinden zijn. 
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Florine haar BSA heeft. 
Florine zegt dat ze 36 punten heeft en dat ze dus nog één vak moet halen.  
 
Isabel Berendsen vraagt hoe Florine ermee om zou gaan wanneer er ruzie ontstaat binnen 
een commissie die ook een belangrijke activiteit organiseert. 
Florine zegt dat ze eerst duidelijk beide kanten zou willen horen voordat ze conclusies zou 
trekken. Ze zegt dat ze met de desbetreffende leden apart in gesprek zou gaan voordat ze 
gezamenlijk in gesprek zouden gaan, om zo te achterhalen waar de frustraties zitten en te 
kijken waar het beter kan. Ze zegt dat als het dan nog steeds niet goed gaat ze het met het 
bestuur zou overleggen en er eventuele sancties aan zullen hangen.  
 
Maurits Bouma vraagt of Florine de volgende vragen zonder na te denken wil beantwoorden. 
Maurits vraagt of het glas half vol of halfleeg is, of Florine meer van het uitstellen of van het 
vooruit werken is, of ze liever alleen of samenwerkt en of ze de staten en/of het 
Huishoudelijk Reglement gelezen heeft. 
Florine zegt dat het glas half vol is, dat ze meer van het vooruit werken is, dat ze liever 
alleen werkt en dat ze beide niet gelezen heeft.  
 
Gohar Pogosian vraagt wat Florine van de ESV vindt.  
Florine zegt dat economie niet haar favoriete vak is.  
 
Berend Kooiker vraagt waarom Florine geen extern wil worden. 
Florine zegt dat extern op nummer drie staat, maar dat voorzitter de grote voorkeur heeft. Ze 
zegt dat het werken met commissies haar ook leuker lijkt dan het werken met bedrijven, 
maar dat ze er zeker voor open staat.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt in hoeverre Florine openstaat voor functies naast haar 
voorkeursfuncties. 
Florine zegt dat ze voor veel open staat, maar dat dit niet geldt voor secretaris. Ze zegt dat 
dit eerder een gunst voor de vereniging is, aangezien ze niet goed kan spellen. Ze zegt dat 
het communicatiegedeelte haar wel leuk lijkt. 
 
Liam van Teeseling zegt dat je als voorzitter bepaalde toegang hebt tot het geld en vraagt 
wat Florine met 3400 euro zou doen.  
Florine zegt dat ze naar London zou gaan om naar Broadway te gaan. Ze zegt dat als ze 
iets goedkopers zou uitzoeken, ze voor een high-cocktail zou gaan om vervolgens naar een 
karaokebar te gaan.   
 
Gohar Pogosian vraagt hoe Florine ermee om zou gaan als de RvA een advies geeft waar 
ze het totaal niet mee eens is. 
Florine zegt dat ze in gesprek zou gaan om te vragen waarom dit advies gegeven wordt. Ze 
zegt dat als het gehele bestuur er niet achter staat, ze dit niet zullen overnemen, maar dat 
ze anders haar eigen mening wel aan de kant zet.  
 
Maurits Bouma vraagt hoe volhardend Florine is in de volgorde van haar voorkeursfuncties. 
Florine zegt dat voorzitter veruit bovenaan staat en dat intern en extern dicht bij elkaar 
staan, met intern net iets hoger. Ze zegt dat ze penningmeester alleen zou worden in het 
geval van nood, maar dat secretaris af valt.  
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Storm Stekelenburg vraagt of Florine fan is van Kong doordat ze in Apeldoorn woont en dus 
dicht bij de Apenheul. 
Florine zegt dat ze geen fan van Apeldoorn is en dus ook niet van Kong.  
 
Liam van Teeseling zegt dat je zowel als voorzitter als intern structuur moet houden en 
vraagt hoe Florine dit doet. 
Florine zegt dat ze wel echt van structuur is. Ze zegt dat ze voor het bestuursjaar nog een 
papieren agenda wil aanschaffen.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of er bepaalde commissies zijn die Florine wil toevoegen of 
aanpassen. 
Florine zegt dat de sitcom niet lekker loopt en dat ze dit wil samenvoegen of wil veranderen 
in iets nieuws.  
 
Lucas van Wesel krijgt het woord. 
 
Lucas van Wesel zegt dat hij Lucas van Wesel is. Hij zegt dat hij zeventien jaar is en dat hij 
geboren en getogen is in het Zuid-Limburgse Heerlen. Lucas zegt dat hij van muziek 
luisteren houdt, dat hij graag naar voetbalwedstrijden gaat en dat hij in zijn vrije tijd 
voetbaltraining geeft. Hij zegt dat hij binnen ismus actief is bij de reiscommissie en de 
Heraut. Hij zegt dat hij sinds de introweek heeft gemerkt dat ismus een geweldige vereniging 
is. Hij zegt dat dit komt doordat hij vindt dat de vereniging heel laagdrempelig is. Lucas zegt 
dat hij zich kandidaat heeft gesteld voor het bestuur omdat hij ismus vanuit een 
bestuursfunctie een nog betere plek wil maken voor zowel huidige als aankomende ismi. Hij 
zegt dat zijn eerste voorkeursfunctie commissaris externe betrekkingen is omdat hij het 
formele doch creatieve aspect van deze functie heel interessant vindt. Hij zegt dat zijn 
tweede voorkeursfunctie commissaris interne betrekkingen is omdat hij als commissielid 
gemerkt heeft hoe leuk het is om actief bezig te zijn met het organiseren van de activiteiten. 
Hij zegt dat het hem een prachtige taak lijkt om de schakel tussen actieve leden en het 
bestuur te zijn.  
 
Olivier Richartz zegt dat hij Lucas wil feliciteren met zijn kandidaatschap. Hij zegt dat Lucas 
een enorme fan is van een bepaalde voetbalclub, Roda JC, en dat hij daar heel erg 
betrokken bij is. Olivier vraagt hoe Lucas dit gaat betrekken in zijn bestuursjaar. 
Lucas zegt dat hij in termen van politieke neutraliteit, ook zo ver mogelijk zijn neutraliteit op 
het gebied van voetbal zal behouden. Hij zegt dat hij ismus heel erg dankbaar is en dat hij 
hoopt nog mooie momenten mee te maken. Hij zegt dat hij daarom heel erg betrokken wil 
zijn bij de vereniging.  
 
Tristan Hoenselaar vraagt of Lucas bereid is om op te letten tijdens de bv’s als extern. 
Lucas zegt dat hij hiertoe bereid is.  
 
Gohar Pogosian bedankt Lucas voor zijn kandidatuur en vraagt wat zijn favoriete vlaaisoort 
is. 
Lucas zegt dat dit puddingkruimel is. 
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of er membercarddeals zijn die Lucas wil behouden. 
Lucas zegt dat hij niet per se meer deals wil krijgen, maar degene die er nu staan verder wil 
uitbouwen. Hij zegt dat hij de deals ook in de collegepraatjes wil benoemen zodat mensen 
het meerdere malen horen.  
 
Berend Kooiker vraagt of Lucas in staat is om op het externen eilandje te functioneren en of 
hij in staat is om geïsoleerd te werken. 
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Lucas zegt dat het belangrijk is om met mensen te praten die al ervaring hebben en om hen 
ook te betrekken zo ver dat kan. Hij zegt dat hij het eilandje zou willen uitbreiden tot een 
mini-beschaving.  
 
Jasha Notenboom vraagt wat Lucas zijn favoriete commissies, los van de reiscommissie en 
de heraut, zijn en wat zijn favoriete activiteit is. 
Lucas zegt dat zijn favoriete activiteit de reis is en anders diner rouler. Hij zegt dat zijn 
favoriete commissie de PiP-commissie is.  
 
Annick Poos zegt dat de kandidaten allemaal één vriendengroep zijn en vraagt of Lucas het 
moeilijk vindt dat er iemand moet afvallen en of hij bang is dat diegene minder in de groep 
zal vallen. 
Lucas zegt dat ze het alle zes ontzettend jammer vinden, maar dat ze denken elkaar goed 
genoeg te kennen om te voorkomen dat iemand buiten de groep gaat vallen.  
 
Liam van Teeseling zegt dat je als extern je vereniging moet vertegenwoordigen naar 
bedrijven en vraagt wat Lucas zijn stappenplan is om membercarddeals binnen te halen. Hij 
vraagt ook hoe Lucas zich sterk maakt bij bedrijven. 
Lucas zegt dat het belangrijk is om te laten zien wat ismus als vereniging kan bieden. Hij 
zegt ook dat er lef nodig is om bedrijven aan te spreken. 
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Lucas zijn BSA heeft. 
Lucas zegt dat hij nog één vak moet halen.  
 
Myrte Hofstede vraagt wat Lucas zou doen als een commissie slecht functioneert. 
Lucas zegt dat hij zou praten, eerst met de voorzitter van de commissie en vervolgens met 
de gehele commissie. Hij zegt dat hij duidelijke deadlines zou stellen en daar ook kort op 
zou zitten.  
 
Tristan Hoenselaar zegt dat Lucas een commissaris wil worden en vraagt of hij ook de 
belangrijke functies heeft overwogen. 
Lucas zegt dat hij daarom commissaris wil worden.  
 
Berend Kooiker zegt dat de heer Bouma ooit over kaas heeft gezegd dat hoe jonger hoe 
beter het is. Hij zegt dat Lucas heel erg jong is en vraagt hoe Lucas van plan is om zijn 
volledige zegje te kunnen doen binnen zo’n bestuur.  
Lucas zegt dat hij waarschijnlijk het jongste bestuurslid van ismus wordt. Hij zegt dat hij de 
afgelopen jaren al heeft meegegroeid met mensen die een jaar ouder dan hem zijn en dat dit 
niet per se een probleem hoeft te zijn.  
 
Thomas Steenkamp zegt dat Lucas uit Heerlen komt en dat daar de hoogste 
criminaliteitscijfers zijn. Hij zegt dat er een paar dingen zijn waar je op moet letten, zoals 
criminelen in het bestuur, maar ook bij Bregje waar het externen diner wordt gehouden. Hij 
vraagt hoe Lucas hier mee om gaat.  
Lucas zegt dat hij niet naar Bregje zal gaan. Hij zegt dat hij een getraind oog heeft voor 
criminelen. 
Thomas vraagt of Lucas een haviksoog heeft die kan zien wie een toekomstig crimineel is. 
Lucas zegt dat hij een uitspraak van Stefan Geene wil citeren: “Iemand met penningmeester 
op één is altijd verdacht.”.  
 
Bart Krans zegt dat je als extern in een gunstig scenario geld over hebt en vraagt waar 
Lucas dit aan zou uitgeven. 
Lucas zegt dat dit niet de taak van de extern is, maar van de penningmeester en de intern.  
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Storm Stekelenburg zegt dat een extern vaak niet op let tijdens BV’s en dat mensen vaker 
een tiktokbrein hebben. Hij vraagt Lucas of hij Subway Surfers tijdens de BV nodig gaat 
hebben. 
Lucas zegt dat hij geen Subway Surfers op zijn telefoon heeft, maar dat Angry Birds 2 wel 
op de bestuurscomputer staat.  
 
Tristan Hoenselaar vraagt in hoeverre Lucas open staat voor andere functies. 
Lucas zegt dat secretaris niet helemaal zijn ding is, maar als het zo uitkomt hij deze functie 
met overtuiging zal invullen. Hij zegt dat voorzitter dicht bij zijn voorkeursfuncties stond. Hij 
zegt dat hij voor alle functies open staat.  
 
Wout Zeelte krijgt het woord.  
Wout zegt dat hij Wout heeft en dat zijn voornaamwoorden hij/die zijn. Hij zegt dat hij uit 
Twente komt. Hij zegt dat hij fan is van K3, het songfestival en de Efteling. Hij zegt dat hij 
daarnaast van zingen, musicals, natuur en wandelen houdt. Hij zegt dat hij heel erg van taal 
houdt en het leuk vindt om er mee bezig te zijn. Hij zegt dat daarom zijn eerste 
voorkeursfunctie secretaris is. Hij zegt dat zijn tweede voorkeursfunctie intern is, omdat het 
hem mooi en fijn lijkt om de vereniging in goede banen te kunnen leiden. Wout zegt dat hij 
op de middelbare ook voorzitter was en daar ook een beetje geïnternd heeft.  
 
Myrte Hofstede vraagt wat Wouts favoriete K3 lid en nummer is. 
Wout zegt dat zijn favoriete nummer Mama Se is en dat zijn favoriete lid absoluut Kristel is.  
 
Tristan Hoenselaar zegt dat secretaris een mooie functie is en vraagt of Wout eerder een 
tautologie of een pleonasme is.  
Wout zegt dat hij eerder een pleonasme is, omdat hij het een mooier stijlfiguur vindt.  
 
Sophie den Ouden vraagt waarom secretaris op één staat en intern op twee. 
Wout zegt dat vooral zijn enorme voorliefde voor taal en het spelen ermee meespeelt.  
 
Gohar Pogosian vraagt wat Wouts favoriete act van dit jaar en van ooit op het songfestival 
is.  
Wout zegt dat zijn favoriete act ooit Hold me closer is. Hij zegt dat dit jaar zijn favoriet 
Zwitserland is, maar dat Polen underrated is.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of Wout zijn BSA heeft. 
Wout zegt dat hij zijn BSA heeft. 
 
Liam van Teeseling zegt dat je als secretaris ook de ledenadministratie bijhoudt. Hij vraagt 
of Wout gegevens zou lekken als iemand hem er 3400 euro voor biedt. 
Wout zegt dat je met 3400 euro best een aantal songfestivalkaarten kan kopen, maar dat hij 
het toch zal laten. 
 
Berend Kooiker vraagt wat Wouts favoriete voorbeeld van metonymie is. 
Wout zegt dat hij geen idee heeft wat dat precies betekent. 
Berend vraagt of Wout in staat is om een lulverhaal te schrijven bij de cobo’s. 
Wout zegt dat hij hiertoe in staat is.  
 
Joos Rutjens vraagt wat Wout vindt van de taalontwikkeling of afkortingen. 
Wout zegt dat hij een fervent afkorting gebruiker is. Hij zegt dat taal beweegt en dynamisch 
is.  
 
Tristan Hoenselaar vraagt wat Wout anders gaat doen op het gebied van communicatie en 
wat zijn minst favoriete leesteken is. 
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Wout zegt dat hij in de ismail een overzicht zou toevoegen met wat erin staat, zodat mensen 
gericht kunnen kijken. Hij zegt dat zijn minst favoriete leesteken de punt is. Hij zegt dat de 
punt hard is en het veel scheidt en dat het niet lekker leest.  
 
Maurits Bouma zegt dat de secretaris verantwoordelijk kan zijn voor de website en de 
promotie. Hij vraagt in hoeverre Wout bereid en enthousiast is om de website aan te pakken 
en te onderhouden. Hij vraagt ook of Wout na zou denken over een huisstijl of een meer 
dynamische stijl. 
Wout zegt dat hij als hoofdredacteur van de Heraut al gebruik heeft gemaakt van de website 
en dat dat dus wel goed moet komen. Hij zegt dat hij voor de Heraut ook canva heeft 
gebruikt en dat het hem leuk lijkt om een huisstijl te krijgen.  
 
Thomas Steenkamp zegt dat hij groot fan is van spreekwoorden samen met Maurits Bouma. 
Hij zegt dat twee van de drie spreekwoorden liefhebbers weggaan en vraagt of Wout in staat 
is om het spreekwoord van de week toe te voegen. 
Wout zegt dat het hem zalig lijkt.  
 
Gohar Pogosian vraagt wat Wouts favoriete woordgrap is. 
Wout zegt dat dit de ‘je moeder'-woordgrappen zijn.  
 
Berend Kooiker zegt dat hij gehoord heeft dat Wout van plan is om taalwetenschappen te 
gaan doen en vraagt wat daar het plan mee is. 
Wout zegt dat hij geen hekel heeft aan politicologie en het altijd al het plan was om 
taalwetenschappen te doen. 
Berend vraagt nogmaals wat Wout zijn plan is. 
Wout zegt dat hij volgend jaar een combinatie van taalwetenschappen en politicologie wil 
doen. 
 
Liam van Teeseling vraagt waarom Wout bestuur wil gaan doen. 
Wout zegt dat hij afgelopen jaar heeft gemerkt hoe leuk ismus is.  
 
Tessa van Weerdhuizen vraagt in hoeverre Wout open staat voor andere functies dan 
secretaris en intern. 
Wout zegt dat hij zeker open is voor voorzitter en penningmeester, maar dat hij liever geen 
extern wil worden omdat dat niet bij hem past. 
 
Myrte Hofstede vraagt wat Wout gaat doen als een commissie niet werkt. Ze vraagt ook wel 
land Wout zou willen bezoeken met de reis. 
Wout zegt dat als een commissie disfunctioneel is, hij zal proberen de regie te behouden. Hij 
zegt dat hij eerst met de voorzitter van de commissie zal praten en vervolgens met de 
gehele commissie zal praten. Wout zegt dat als hij een land zou mogen kiezen hij Oostenrijk 
zou willen bezoeken.  
 
Ivar Woutersen zegt dat Wout geclassificeerd wordt als musical liefhebber en vraagt welke 
rol hij zou willen spelen en wat hij uit deze rol mee zou nemen in zijn bestuursjaar.  
Wout zegt dat hij Javert van Les Misérables zou willen spelen. Hij zegt dat hij een bepaalde 
mate van striktheid meenemen zou nemen.  
 
Eva schorst vergadering voor 23:50 tot 23:55 
Eva heropent de vergadering om 23:55 
 
Stemming kandidaten XXIIIe kandidaatsbestuur 
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Eva Verhofstad zegt dat er zal worden overgegaan tot het stemmen over de 
kascontrolecommissie.  
Wouter Kip leest het quorum voor.  
Eva legt de stemprocedure uit. De stemming vindt gesloten plaats, en men kan vóór, tegen 
of onthouding stemmen.  
 
Eva Verhofstad schorst de vergadering om 00:14 
Eva heropent de vergadering om 00:44 
 
Eva Verhofstad zegt dat het voorlopige kandidaatsbestuur bestaat uit de volgende namen: 
Stijn Gijsbers, Quinten Kusters, Laury Linders, Florine Oosterveer en Lucas van Wesel. 
 
Eva Verhofstad zegt dat er nu zal worden overgegaan tot stemming over deze 
samenstelling.  
Wouter Kip leest het quorum voor. 
Eva legt de stemprocedure uit. De stemming vindt gesloten plaats, en men kan vóór, tegen 
of onthouding stemmen.  
 
Eva Verhofstad schorst de vergadering om 00:51 
Eva heropent de vergadering om 1:01 
 
Stemgerechtigden aanwezig: 46 
Stemgerechtigden machtigingen: 26 
Stemmen voor: 59 
Stemmen tegen: 7 
Stemmen onthouding: 5 
Stemmen ongeldig: 1 
 
Het XXIIIe kandidaatsbestuur der studievereniging ismus bestaat uit: Stijn Gijsbers, Quinten 
Kusters, Laury Linders, Florine Oosterveer en Lucas van Wesel. 
 
W.V.T.T.K.  
 
Rondvraag 
 
Joos Rutjens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Wout mag bedanken, of 
hij mag zeggen dat Wout een geweldige secretaris zou zijn geweest, of hij het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren, of hij hen alvast verschrikkelijk veel succes mag wensen 
voor de formatie en of hij het bestuur mag bedanken voor het voorzitten. 
Tessa van Weerdhuizen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Wout mag 
bedanken voor zijn kandidatuur, of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of ze het 
bestuur mag bedanken voor de avond. 
Jasha Notenboom vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze alle kandidaten 
mag bedanken voor hun kandidaatschap, of ze in het bijzonder Wout mag bedanken, of ze 
mag zeggen dat ze hoopt dat hij nog lekker vaak bij ismus langskomt, of ze het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun instemming en of ze hen enorm veel succes mag 
wensen. 
Bart Krans vraagt of hij Wout mag bedanken voor zijn kandidatuur en voor zijn gehele inzet, 
of hij Wout mag vragen om actief te blijven, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of 
hij het bestuur mag bedanken voor het voorzitten.  
Berend Kooiker vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Wout mag bedanken 
voor zijn kandidaatstelling, of hij Wout mag uitnodigen om zo vaak mogelijk bij ismus te 
komen, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren, of hij de RvA en de kasco mag 
feliciteren en of hij Eva mag bedanken voor haar voorzitterschap.  
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Tristan Hoenselaar vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag 
bedanken voor de leiding, of hij het kandidaatsbestuur mag bedanken en of hij zich bij Joos 
mag aansluiten dat Wout een geweldige secretaris was geweest. 
Boaz Klep vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het 
kandidaatskandidaatsbestuur mag bedanken voor het kandidaat stellen, of hij het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun instemmen en of hij Storm mag vragen wat zijn 
highscore in Subway Surfers is.  
Myrte Hofstede vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren en of ze Wout mag bedanken voor het kandidaat stellen. 
Maurits Bouma vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Eva mag bedanken 
voor het voorzitten van de ALV, of hij de rest van het bestuur mag bedanken voor het tellen 
van alle stemmen en of hij over allen die zich kandidaat hebben gesteld zijn waardering mag 
brengen ongeacht de uitslag. 
Noortje Lamers vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze alle kandidaten mag 
bedanken voor hun deelname, of ze Wout in het bijzonder mag bedanken en of ze het 
kandidaatsbestuur succes mag wensen.  
Annick Poos vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Wout mag bedanken 
voor zijn kandidaatstelling en of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren. 
Geri van Grunsven vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij alle kandidaten 
mag bedanken voor de kandidaatstelling en of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren. 
Storm Stekelenburg vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij ieder der 
kandidaten mag bedanken voor diens kandidaatstelling, of hij Boaz mag beantwoorden dat 
zijn highscore rond de anderhalf miljoen ligt en of hij Sam mag vragen of Kong of Godzilla 
zijn favoriet is. 
Ivar Woutersen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag 
bedanken voor het voorzitten, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren, of hij Wout mag 
bedanken voor zijn kandidaatstelling en of hij Thomas mag vragen naar zijn favoriete 
Efteling liedje.  
Sien Doreleijers vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren, of ze Wout mag bedanken voor zijn kandidaatstelling en 
of ze mag zeggen dat hij het heel goed gedaan heeft. 
Liam van Teeseling vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij mag zeggen dat 
Wout absoluut zijn favoriete intro kind is en of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren met 
hun instemming. 
Isabel Berendsen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze zich mag 
aansluiten bij de rest. 
Gohar Pogosian vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren, of ze Wout in het bijzonder mag bedanken voor zijn 
kandidaatstelling en of ze Wout mag uitnodigen voor een uitgebreid verslaggeving van het 
songfestival. 
Mila van Nistelrooij vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Wout mag 
bedanken voor zijn kandidaatstelling of of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren. 
Vera van Middendorp vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren en of ze mag zeggen dat ze heel trots is op Wout.  
Olivier Richartz vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij de voorzitter mag 
bedanken voor het voorzitterschap, of hij Wout mag bedanken voor zijn kandidatuur en of hij 
Lucas, Stijn, Spike, Quinten en Laury succes mag wensen voor komend jaar.  
Frederieke Welling vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Wout even mag 
appreciëren met zijn K3 liefde en of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren.  
Sander Poetsma vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij het 
kandidaatskandidaatsbestuur mag bedanken voor hun aanwezigheid. 
Saar van Vreeswijk vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, en of ze Wout mag 
bedanken. 
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Anouk ter Horst vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Wout mag vertellen 
dat ze ontzettend trots op hem is en of ze het kandidaatsbestuur succes mag wensen.  
Sergin Yücesan vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij iedereen geluk mag 
toewensen en of hij dit in het bijzonder naar Wout mag doen.  
Laury Linders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur mag 
bedanken voor de avond, of ze iedereen mag bedanken en of ze tegen Wout mag zeggen 
dat ze ontzettend trots op hem is en dat ze van hem houdt.  
Quinten Kusters vraagt of hij de ALV mag bedanken voor hun vertrouwen, of hij het bestuur 
mag bedanken voor het afgelopen jaar of hij zijn mede kandidaatsbestuursleden mag 
feliciteren met hun instemming, of hij tegen Wout mag zeggen dat hij een geweldig persoon 
is en of hij mag zeggen dat iedereen geweldig is.  
Wout Zeelte vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij iedereen mag bedanken 
voor hun lieve woorden, of hij het bestuur mag bedanken voor het voorzitten, of hij in het 
bijzonder zijn snoezewoezel eva mag bedanken, of hij mag melden dat ismus nog niet van 
hem af is, of hij mag zeggen dat hij heel dankbaar is dat hij ismus heeft leren kennen en of 
hij mag zeggen dat hij een leven zonder ismus niet meer kan voorstellen.  
Florine Oosterveer vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur mag 
bedanken voor het voorzitten, of ze haar medekandidaten mag feliciteren, of ze mag zeggen 
dat ze hoop samen een mooi jaar neer te zetten, of ze mag zeggen dat ze er heel veel zin in 
heeft, of ze mag zeggen dat ze het onwijs jammer vindt dat ze geen bestuursjaar met Wout 
gaat doen, of ze mag zeggen dat ze heel erg hoopt dat Wout actief blijft en of ze mag 
zeggen dat Wout haar beste vriend is.  
Stijn Gijsbers vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Wout mag bedanken 
voor zijn geslay en of hij tabee mag zeggen.  
Lucas van Wesel vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Wout mag 
bedanken voor wie hij is, of hij iedereen mag bedanken voor het komen en of hij zijn mede-
kandidaten mag feliciteren. 
Wouter Kip vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij elke kandidaat mag 
zeggen dat hij ontzettend trots op hen is, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of 
hij Wout mag benoemen dat ze nog op zoek zijn naar een derde kringspiermusketier.  
Ivar Temmink vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij alle kandidaten mag 
bedanken voor hun inzet, of hij in het bijzonder Wout mag bedanken en of hij het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun instemming. 
Sam van Huizen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun instemming, of hij Wout in het bijzonder mag 
bedanken voor zijn kandidatuur, of hij Storm mag beantwoorden dat hij het allervetste vindt 
dat Kong en Godzilla in een netherworld aan vechten tegen twee ongerelateerde monsters 
en of hij Ivar Woutersen mag bedanken voor het favoriete woord conflict 
resolutiemechanisme.  
Sem Hollema vraagt of die de ALV mag bedanken voor de ALV, of die het 
kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun instemming, of die Wout mag zeggen dat die 
ontzettend trots op hem is, of die mag zeggen dat die het ontzettend fijn vindt om te horen 
dat Wout volgend jaar terug zal keren en of die mag zeggen dat die niet kan wachten om 
een K3 avond met Wout te houden.  
Eva Verhofstad bedankt de ALV voor de ALV, ze feliciteert het kandidaatsbestuur met hun 
instemming. Ze bedankt de ALV voor hun goede manieren. Ze feliciteren Ivar met zijn 
momenten van macht. Ze zegt tegen Wout dat ze niet kan wachten totdat ze dertig is en ze 
zegt dat het bestuur nog een rondje zal draaien om te laten zien dat ze een broek aan 
hebben aangezien Maurits dit vergeten is. 
 
Sluiting 
Eva Verhofstad sluit de vergadering om 1:16.  


